



年度精選畫作下載

DOWNLOAD THE SELECTED ARTWORKS

財團法人夏荊山文化藝術基金會第一屆「荊山經典 文創藝術」獎競賽

"JING SHAN CLASSIC, CULTURAL & CREATIVE ARTS AWARD" ORGANIZED BY XIA JING SHAN ARTS AND CULTURE FOUNDATION

請至此網址下載本年度精選畫作:<http://gofile.me/31iCA/B277KGSNn>

Please download the selected artworks by: <http://gofile.me/31iCA/B277KGSNn>

財團法人夏荊山文化藝術基金會 文創藝術獎圖像下載聲明

- (一) 使用者應自行於本區下載圖像，無需申請。
- (二) 自本區下載之圖像可免費使用於本會「2017荊山經典 文創藝術獎」之參賽作品。
- (三) 使用者不得將下載之圖像再授權、交付或散佈予第三人以任何方式加以利用。
- (四) 使用時不得有違反社會公序良俗或其他有足生損害於本會權益之情況發生。
- (五) 請遵守規範，如有違反，本會得終止全部或部份使用權利。

Image Download Statement of Cultural, Arts, and Creative Awards, Xia Jing Shan Culture and Art Foundation

- (1) Users have the rights to freely download images from this area without any application.
- (2) Images downloaded from this area can be freely used for the “2017 Jing Shan Classical, Cultural and Arts Competition”
- (3) Users are not allowed to re-licensing, transfer, or disseminate any images downloaded to any third parties in any manners.
- (4) When using images, users should not violate the public order and customs or cause any harms to the rights of the Foundation.
- (5) Please comply with the requirements. Any violation will result in the termination of image uses, in part or as a whole.